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"Nordiclights Stuteri startade år 2005 

när vi flyttade till Knivsta men starten 

med Kaspiska hästar blev tidigare, när 

vi skulle skaffa en ponny till Emma. 

Ann Hagström hade Kaspiska hästar 

och där red Emma på det Kaspiska stoet 

Sweetie och när hon skulle på 

betäckning åkte vi med och tittade på 

några Kaspiska ston och där kan man 

säga att vårt sto Shimari valde ut oss. 

Vi tittare på några andra ston men hon 

följde efter oss i hagen och drog Emma 

i hästsvansen så det slutade med att hon 

åkte med oss hem vilket blev starten för 

oss. 

Vi har importerad flera Kaspiska hästar 

från USA, England och Tyskland och 

har som mest haft ett 20 tal Kaspiska 

hästar. Idag har vi 3 ston och 2 

avelshingstar. Flera av våra fantastiska 

avkommor har fina meriter både från 

utställningsringen och från olika tävlingar. Vi har även fött upp en avelsvärderad 

godkänd hingst som nu är valack.  

De Kaspiska hästarna är fantastiska tycker vi och det tycker nog de flesta om sin 

ras. Tyvärr finns det inte så många Kaspiska hästar i världen så de mycket nära 

att bli utrotade. Vi hoppas på att flera ska upptäcka vilka fantastiska hästar de är. 

Margareta blev inbjuden till Iran för ett par år sedan på konferens och det var en 

fantastisk upplevelse att få se de Kaspiska hästarna i dess rätta miljö. 

Hälsningar Emma & Margareta Lindahl" 

 

 



 

 


